

NU-PHL-12



PHILIPPINES: Entrance to the Novitiate

The Montfort International Novitiate in Bulacan, Philippines, formally accepted eight new novices - *three Malawians, a Ugandan and four Filipinos, namely Bro. Steve Davidson Mukusa, Bro. Joseph Gabriel Kudzala, Bro. Paul H. Kumwenda, Bro. Turibamwe Benedict, Bro. Jayvi D. Lusung, Bro. Francois Leonard P. Ancheta, Bro. Juvy A. Adivino, and Bro. Ronald B. Baruela*. It happened during a solemn rite of entrance which was celebrated on July 29, 2012 at the Novitiate Chapel. The liturgy was presided by Fr. Paul Arnel Lucero, SMM, Superior-Delegate of the Philippines with Fr. Wim Peeters, the novice master. Also present during the celebration were Fr. Reni Punnapanal and the outgoing novices. The rite included the investiture and the distribution of the Bible and the compilation of Montfort's writings (God Alone). It was concluded by a simple dinner.

- Bro. Sherwin Y. Nuñez, SMM

PHILIPPINES: Entrée au Noviciat

Le Noviciat International Montfortain en Bulacan, Philippines a orinairement accepté huit novices dont trois Malawites, un Ougandais et quatre philippins notamment Fr. Steve Davidson Mukusa, Fr. Joseph Gabriel Kudzala, Fr. Paul H. Kumwenda, Fr. Turibamwe Benedict, Fr. Jayvi D. Lusung, Fr. François Leonard P. Ancheta, Fr. Juvy A. Adivino, et Fr. Ronald B. Baruela par un rite solennel d'entrée le 29 Juillet 2012 dans la Chapel du Noviciat. La liturgie était présidée par Père Paul Arnel Lucero, SMM, Supérieur délégué des Philippines avec Père Wim Peeters, le maitre des novices. Ils ont aussi étaient présents à cette cérémonie Père Reni Punnapanal et les novices sortants. Le rite a inclus l'investiture et la distribution de la Bible et les œuvres complètes du Père de Montfort. Le rite s'est conclus par un simple diner.

- Fr. Sherwin Y. Nuñez, SMM